

## Welcome Visitors to CPCE 歡迎到訪CPCE

14/2/2018



Prof. Dongwoon Han (4th left), Director of Institute of Health Care Management, Hanyang University, Korea, led his students to visit CPCE. They met with the faculty and students of SPEED's BA (Hons) in Business (Health Services Management).

韓國漢陽大學醫護管理學院總監Dongwoon Han教授(左四)帶領其學生到訪CPCE，與SPEED商業(榮譽)文學士(醫務行政管理)的教員及同學會面。

28/2/2018



Prof. Anthony Cheung Bing-leung, *GBS, BBS, JP* (4th right, front row), Chairman, and other members of the Committee on Self-financing Post-secondary Education and the Task Force on Review of Self-financing Post-secondary Education of Education Bureau visited CPCE.

教育局自資專上教育委員會及檢討自資專上教育專責小組主席張炳良教授*GBS, BBS, JP* (前排右四)及其他成員到訪CPCE。

16/3/2018



Mr Mark Rudnick and Mr Henry Kesner (2nd and 4th left) of edX met with Prof. Peter Yuen (centre), and Prof. Hanqin Qiu (left) and Dr Fu Jing (right) from PolyU SHTM to share the latest developments of Massive Open Online Courses (MOOC).

edX的Mark Rudnick先生和Henry Kesner先生(左二及四)與阮博文教授(中)、理大酒店及旅遊管理學院邱漢琴教授(左)及付靜博士(右)見面，分享「大型開放式網上課程」的最新發展。

12/4/2018



Mr Kevin Yeung Yun-hung, *JP* (centre), Secretary for Education, visited SPEED Career Fair 2018 in the company of the management members of CPCE, SPEED and CTgoodjobs.

CPCE、SPEED及CTgoodjobs管理人員陪同教育局局長楊潤雄先生*JP*(中)參觀SPEED職業博覽2018。

30/4/2018



Renowned local artist, Mr Pakho Chau (centre), shared with students the story of his career pursuit.

本地知名藝人周柏豪先生(中)與同學分享他追尋事業理想的故事。

21/4/2018



Dr Lee Cheuk-kwong (2nd right), Chief Executive and Medical Director of Hong Kong Red Cross Blood Transfusion Service, and Dr Chui Tak-yi, *JP* (3rd right), Under Secretary for Food and Health, together with the CPCE management and faculty members showed their support to the blood donation activity on campus.

香港紅十字會輸血服務中心行政及醫務總監李卓廣醫生(右二)、食物及衛生局副局長徐德義醫生*JP*(右三)與CPCE及HKCC管理人員及教員支持校園捐血活動。

9/8/2018



Dr Jitima Sunkhamani, Ms Nithiwan Promkeaw and Prof. Ivan Bimbilovski (4th, 6th and 7th right), Walailak University International College, Thailand visited CPCE for scholarly exchange.

泰國瓦萊臘大學國際學院Jitima Sunkhamani博士、Nithiwan Promkeaw女士及Ivan Bimbilovski教授(右四、六及七)到訪CPCE作學術交流。

14/8/2018



Mr Richard Skinner (centre), Dean of Hong Kong International Aviation Academy, Prof. Peter Yuen (4th right), CPCE Dean, and Dr Simon Leung (4th left), CPCE Associate Dean (Development) and HKCC Director, signed an MoU on the enhancement of aviation-related subjects and activities under the witness of other management members.

香港國際航空學院院長施健卓先生(中)、CPCE院長阮博文教授及副院長(發展)兼HKCC院長梁德榮博士，在其他管理人員的見證下，簽署促進航空業課程及活動的合作備忘錄。

**CPCE Connect** is published by the College of Professional and Continuing Education Limited. For contributions and enquiries, please contact:

《CPCE院訊》由專業及持續教育學院有限公司出版。供稿或查詢，請聯絡：

Tel 電話: 3746 0826 Fax 傳真: 2364 3145 Email 電郵: connect@cpce-polyu.edu.hk

### Advisors 顧問

Prof. Warren Chiu 趙之琨教授  
Mr Patrick Chan 陳啟晶先生  
Mr Lam Kwai-ming 林貴明先生

### Editors and Contributors 編輯及撰稿

Ms Marco Chung 鍾寶琳女士  
Ms Sally Kot 葛佩兒女士  
Mr Vincent Lam 林以平先生  
Ms Winnie Wong 黃詠琴女士  
Ms Iris Yuet 越思敏女士

### Design 設計

CNC Production